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Geacht college, 
 
Op woensdag 19 oktober vond de laatste  ‘In gesprek voor nieuw Retail- en Horecabeleid in Venlo’ 
plaats uit een reeks van drie, deze keer in en voor het Stadsdeel Venlo. 
Diverse aanwezige ondernemers hebben de VVD-fractie benaderd om hun zorgen uit te spreken over 
de mededeling, door de deelnemer namens RHO Adviseurs, dat er niet gesproken kan worden over 
de onderhanden zijnde Wijziging Bestemmingsplan Trefcenter. In zijn toelichting wees hij op de 
werkwijze, waarbij de uitkomst van de besluitvorming en invulling over Trefcenter input geeft aan de 
Binnenstadvisie.  
De VVD-fractie is samen met de ondernemers van mening dat de wereld hier wordt omgedraaid.  
De Venlose Retail en Horecaondernemers, zowel in de binnenstad als de centra in de wijken,  zitten 
met vragen en stellen dat nieuw (/herijkt) beleid voor de Venlose Retail en Horeca alsmede het Plan 
Binnenstad 2030 juist de toekomst van Trefcenter mede moeten bepalen. 
De VVD-fractie heeft dan ook de volgende vragen. 

1. Graag een duiding waarom op deze avond over Trefcenter niet gesproken mocht worden? 
2. Bent u het met de VVD-fractie eens dat juist de ontwikkeling van het Kernwinkelgebied 

Binnenstad en de centra in de wijken leidend moeten zijn voor de besluitvorming over 
Trefcenter waardoor een goede balans ontstaat tussen genoemde centra en de Retail en 
detailhandel in het perifere winkelgebied? Zo ja, waarom was de insteek van deze avond 
afwijkend om breed de mening van de ondernemers te beluisteren in dit dossier, zo nee 
graag met onderbouwing. 

 
Deze sessie vond gelijktijdig met de Besluitvormende raadsvergadering plaats. 

3. Graag ontvangen wij de volledige power-point presentatie van deze avond. 
 

 
Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
VVD-fractie 
Peter Bastiaens 
 


